
Protokół nr III 

Rada Miejska w Mogielnicy 

w dniu 21 maja 2024  

 

Obrady rozpoczęto 21 maja 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:58 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Ścisłowska. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Otwieram III Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. Witam 

bardzo serdecznie Pana Burmistrza. Witam Państwa Sołtysów oraz Przewodniczących 

Zarządów Komitetów Osiedlowych oraz radnych. Witam również Pana Sekretarza i obsługę 

Biura Rady. Proszę o potwierdzenie obecności. Sprawdzamy kworum. Stwierdzam, że jest 

kworum niezbędne do podejmowania uchwał. Jest nas wszystkich 15.Odczytuję porządek 

obrad 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Powołanie sekretarza teraz będzie. Bardzo proszę 

zgłaszać kandydatów na sekretarza obrad. Proszę, Pani Marzena Stępień. 

 

Radna Marzena Stępień:  Chciałabym zgłosić Pana Sławomira Barana. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Dziękuję bardzo. Czy mamy drugiego kandydata? 

Bardzo proszę głosujmy, czy wyrażamy zgodę, aby Pan Baran był sekretarzem obrad? Proszę 

bardzo. Kto jest za, kto jest przeciw? Jeszcze czekamy. Możemy? Czy możemy już 

głosować? Proszę, głosujemy. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Sekretarza obrad radnego Sławomira Barana za jego zgodą..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Sekretarzem dzisiejszych obrad został Pan Baran. 

Jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Odczytuję porządek obrad. 



Otwarcie, stwierdzenie kworum. 

Powołanie sekretarza obrad. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji 

Mienia Gminnego. 

Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

Sprawy mieszkańców. 

Zakończenie obrad.  

Panie Burmistrzu. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Ja mam wniosek Pani Przewodnicząca o zmianę porządku obrad i 

wprowadzenie punktu, informacja Burmistrza z działania od ostatniej sesji w punkcie numer 

4. Jeśli taka możliwość by była, prosiłbym o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku. 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Czy radni wyrażają zgodę na poszerzenie porządku 

obrad? Proszę poczekajmy, Państwo wprowadzają, zaraz będziemy głosować. Proszę bardzo, 

głosujemy. W sprawie przyjęcia porządku obrad. 1 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 15 osób za, czyli jednogłośnie przyjęliśmy wniosek Pana 

Burmistrza o poszerzenie porządku obrad. 

 

4. Informacja Burmistrza o działaniach od ostatniej Sesji. 

 

   Burmistrz Robert lipiec: Dzień dobry, witam Państwa serdecznie. Ja przepraszam, będę 

siedział, jeśli to Państwu nie przeszkadza. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, w takim razie 

od ostatniego posiedzenia sesji zostały podjęte zarządzenia. I tak  

numer 41 z dnia 29 marca 2024 roku w sprawie przekazania sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy i Miasta Mogielnica oraz sprawozdanie z wykonania planu finansowego 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki Samorządowej w Mogielnicy oraz 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mogielnicy za 2023 rok.  

Numer 42 z dnia 29 marca 2024 w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu 

na 2024 rok.   

Kolejne zarządzenie numer 43 z dnia 29 marca 2024 w sprawie zmian planu finansowego 

Urzędu Gminy i Miasta Mogielnica na 2024.   

Numer 44 z dnia 4 kwietnia 2024 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i 

Miasta Mogielnica na 2024 rok.  



Numer 45 z dnia 5 kwietnia 2024 w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

na 2024 rok.  

Numer 46 z dnia 5 kwietnia 2024 w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy i 

Miasta w Mogielnicy na 2024.  

Numer 47 z dnia 5 kwietnia 2024 roku w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków 

Dyrektora Zespołu Publicznej Szkoły Podstawowej i Publicznego Przedszkola w 

Michałowicach. 

Zarządzenie numer 48 z dnia 5 kwietnia 2024 w sprawie zmiany planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku środków, otrzymanych na realizację zadania, polegającego na 

refundacji podatku VAT, odbiorcom paliw gazowych w gospodarstwach domowych w 

ramach Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2024 rok. 

Zarządzenie numer 49 z dnia 16 kwietnia 2024 w sprawie zmian w planie dochodów i 

wydatków budżetu na 2024 rok. 

Numer 50 z dnia 16 kwietnia 2024 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i 

Miasta w Mogielnicy na 2024. 

Numer 51 z dnia 22 kwietnia 2024 roku w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej na 

konkurs na stanowisko w Urzędzie Gminy i Miasta, referent do spraw działalności 

gospodarczej. 

Numer 52 z dnia 23 kwietnia 2024 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i 

Miasta Mogielnica na 2024 rok. 

Numer 53 z dnia 24 kwietnia 2024 w sprawie zmiany planu dochodów i wydatków budżetu 

na 2024 rok. 

Numer 54 z dnia 24 kwietnia 2024 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i 

Miasta Mogielnicy na 2024 rok. 

Numer 55 z dnia 24 kwietnia 2024 w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku środków, pochodzących z Funduszu Pomocy, o którym mowa w art. 14 ustawy o 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

na 2024. 

Numer 56 z dnia 24 kwietnia 2024 roku w sprawie powołania komisji konkursowej, do 

przeprowadzenia naboru na partnera do wspólnego przygotowania i realizacji projektu 

finansowego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-

2027, priorytet II, Fundusze Europejskie dla nowoczesnej, dostępnej edukacji na Mazowszu. 

Działanie 7.2, wzmocnienie kompetencji uczniów, regulaminu wyboru projektów dla regionu 

mazowieckiego. 

Numer 57 z dnia 24 kwietnia 2024 roku w sprawie zmiany planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku środków, otrzymanych na realizację zadania, polegającego na 

refundacji podatku VAT, odbiorcom paliw gazowych w gospodarstwach domowych w 

ramach Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2024. 

Numer 58 z dnia 25 kwietnia 2024 roku w sprawie niewykonania prawa pierwokupu 

nieruchomości. 

Numer 59 z dnia 30 kwietnia 2024 w sprawie powołania zespołu do opracowania projektu 

raportu o stanie gminy Mogielnica za 2023 rok. 

Numer 60 z dnia 30 kwietnia 2024 w sprawie procedury przekazania składników 

majątkowych, dokumentacji księgowej, akt osobowych i spraw kadrowych oraz dokumentacji 

organizacji pracy jednostek, w porządku zmiany dyrektora szkoły lub placówki oświatowej.  

61 z dnia 30 kwietnia 2024 w sprawie aktualizacji informacji o podstawowej kwocie dotacji 

dla przedszkoli, niepublicznych oddziałów przedszkolnych z terenu gminy Mogielnica w 

2024 roku.  



62 z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samorządowej instytucji kultury Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury i Biblioteki 

Samorządowej w Mogielnicy.  

63 z dnia 10 maja 2024 w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu na 2024 

rok. 64 z dnia 10 maja 2024 w sprawie zmian planu finansowego Urzędu Gminy i Miasta 

Mogielnica na 2024 rok. 

Numer 65 zarządzenia z dnia 10 maja 2024 w sprawie zmiany planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku środków, pochodzących z Funduszu Pomocy, o którym mowa w art. 

14 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego 

państwa na 2024 roku. 

Kolejne zarządzenie, 66 z dnia 10 maja 2024 w sprawie powołania komisji konkursowej na 

inspektora ds. remontów i inwestycji. 

67 z dnia 17 maja 2024 roku w sprawie przekazania sprawozdania finansowego Gminy 

Mogielnica za 2024 rok. 

Zarządzenie numer 68 z dnia 20 maja 2024 roku w sprawie wyborów sołtysów i rad sołeckich 

na terenie gminy Mogielnica. 

Zarządzenie numer 69 z dnia 21 maja 2024 w sprawie wyborów przewodniczących i zarządu 

komitetów osiedlowych na terenie miasta Mogielnica. 

To by było tyle jeżeli chodzi o zarządzenia Szanowni Państwo. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Kolejne sprawy bieżące, realizacje drogowe. Na chwilę obecną 

realizowany jest kolejny odcinek drogi powiatowej w miejscowości Popowice. Byłem tam 

nawet dzisiaj na tej drodze. Z rana została sfrezowana cała nawierzchnia. Z informacji 

wynikających, przekazanych z Powiatu Grójeckiego, ponieważ Wydział Inwestycji Powiatu 

Grójeckiego zajmuje się realizacją tej inwestycji, dofinansowanej notabene z naszych 

środków również Gminy. W dniu dzisiejszym, nie wiem czy zostało to zrealizowane, ale 

miała być robiona podbudowa i w dniu jutrzejszym mieli kłaść nawierzchnię, więc niebawem 

ten odcinek zostanie zrealizowany, w ciągu kilku dni myślę. Kolejna sprawa Szanowni 

Państwo, też byłem na takiej interwencji u Państwa na ul. Wolskiej, tam jest na ul. Wolskiej 

numer 28 jest budynek, który Gmina sprzedaje, jest ogłoszenie o przetargu o sprzedaży tego 

budynku, to jest pustostan. No on jest w bardzo słabym stanie technicznym i rodzina, która 

mieszka obok tego budynku zaniepokojona jest jego stanem i boi się też o swoje zdrowie i 

życie. Na chwilę obecną, tak jak powiedziałem, ten budynek został ogłoszony na niego 

przetarg, zmniejszona została kwota, za którą można nabyć tą nieruchomość, ale należałoby 

się tutaj zastanowić też i tutaj do Państwa taka sugestia odnośnie tego, żeby ten budynek po 

prostu w jakiś sposób zgłosić do rozbiórki. Bo nie wiem czy Państwo wiecie, o którym 

budynku mówię, niemniej jednak, no właśnie, trzeba by było po prostu, jak będziecie 

przejazdem, czy może podjechać, zobaczyć jak to wygląda. Jest to Wolska 28. Dach jest 

można powiedzieć po części zarwany, konstrukcja dachowa jest uszkodzona, ściany 

szczytowe są można powiedzieć odchylone i to w kierunku takim na tą część zamieszkałą w 

tym momencie, więc grozi to tak naprawdę zawaleniem. No i tamta część zamieszkała jest w 

konstrukcji drewnianej. Boję się, żeby tam po prostu nie stała się tragedia, bo jak ta ściana 

wpadnie po prostu na ten drewniany dach, to się zapadnie to wszystko do środka. Nie 

chciałbym wróżyć, ale sytuacja jest naprawdę ciężka i trzeba by tutaj podjąć jakieś kroki, 

żeby to... No póki co, być może nie wiem jeszcze w tym przetargu wyłoniony zostanie, ktoś 

zakupi, będzie zechciał zakupić ten budynek, ale jeżeli nie, no to trzeba będzie to, z tym 

tematem podjąć konkretną decyzję, żeby dla bezpieczeństwa mieszkańców coś z tym zrobić. 

No strefa zabytkowa, nie mniej jednak, no słuchajcie, no to nie ma znaczenia, bo życie 

ludzkie jest ważniejsze niż strefa zabytkowa i budynek, no to też trzeba wziąć to pod uwagę. 

Szanowni Państwo, z mojej strony to wszystko w tym punkcie, jeżeli Państwo nie macie 



pytań. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027r 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przechodzimy do następnego punktu. Projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-

2027.W związku z tym, że Państwo otrzymaliście wcześniej dokumentację, projekt uchwały, 

ja tylko ograniczę się w tej chwili do odczytania uzasadnienia. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Otwieram dyskusję. Nie widzę, przechodzimy do 

głosowania. Proszę Państwa, jesteśmy gotowi? Proszę Państwa, kto jest za przyjęciem 

uchwały w sprawie zmiany, w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Mogielnica w latach 2024-2027? Proszę bardzo.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Na podstawie głosowania jawnego stwierdzam, że 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przechodzimy do następnego punktu. Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. W związku z tym, jak już uprzednio 

powiedziałam, że Państwo mieliście dostęp do materiałów, ponownie ograniczę się tylko i 

wyłącznie do uzasadnienia. Bardzo proszę Państwa o spokój. Już proszę Państwa o spokój. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 



Ewa Ścisłowska 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Na podstawie głosowania stwierdzam, że uchwała o 

zmianie uchwały budżetowej na 2024 rok została przyjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji ds. komunalizacji mienia gminnego. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Ustalono, iż Komisja Inwentaryzacyjna do spraw 

Komunalizacji Mienia Gminnego będzie liczyła trzech członków. Proszę o zgłaszanie 

kandydatur na przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, odnośnie tej komisji, ja tylko chcę 

podpowiedzieć jak było to dotychczas, bo w tej komisji były osoby z Komisji Budżetowej. 

Były to trzy osoby, bo wiąże się to oczywiście z finansami i tak dalej, więc tak to wyglądało. 

Dlatego tak tylko gwoli podpowiedzi Państwu. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Proszę bardzo Pani Marzena Stępień. 

 

   Radna Marzena Stępień: Dziękuję. Bardzo dziękuję za informację. Chciałabym zgłosić Pana 

Adama Stępniaka na przewodniczącego tej komisji. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Czy Pan Adam Stępniak wyraża zgodę? Proszę bardzo, 

głosujemy. Kto z Państwa jest za kandydaturą na przewodniczącego Pana Adama Stępniaka? 

A czekamy na wprowadzenie, tak. Czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić osobę na 

przewodniczącego? W wyniku głosowania oświadczam, że przewodniczącym tej komisji 

będzie Pan Adam Stępniak, otrzymując 14 głosów za i 1 wstrzymujący. 

Proszę bardzo, zgłaszamy kandydatów na członków komisji. 

 

Radny Sławomir Baran: Mirosław Krawczyk. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, czy Pan wyraża zgodę? 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Tak wyrażam zgodę. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Proszę bardzo, przegłosujemy również kandydaturę 

Pana Mirosława Krawczyka. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Ja bardzo proszę o wyłączenie telefonów, albo o 

wyciszenie maksymalne, tak żeby nam nie przeszkadzały. Możemy głosować, proszę bardzo. 

Za, przeciw, kto się wstrzymał? Kandydatura Pana Mirosława Krawczyka została poparta 14 

głosami przy 1 wstrzymującym. I proszę bardzo, Pan Mirosław Krawczyk, proszę o zabranie 

głosu. 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Chciałem jeszcze prosić do komisji Pana Sławka Barana. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Czy Pan Sławomir Baran zgadza się? 

 

Radny Sławomir Baran: Tak zgadzam się. 

 



Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękuję bardzo.  Proszę bardzo. Znowu przystąpimy do 

głosowania. Kto jest za, kto jest przeciw? Czy jesteśmy już gotowi? Proszę bardzo głosujemy, 

już można. Pan Sławomir Baran został drugim członkiem komisji, otrzymując 15 głosów za, 

czyli jednogłośnie. W związku z tym proszę Państwa odczytam projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Inwentaryzacji do spraw Komunalizacji Mienia Gminnego. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Adama Stępniaka na przewodniczącego komisji inwentaryzacyjnej ds. 

komunalizacji mienia gminnego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Ewa Ścisłowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Stępniak 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Mirosława Krawczyka na członka komisji inwentaryzacyjnej ds. 

komunalizacji mienia gminnego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, 

Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Krawczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Sławomira Barana na członka komisji inwentaryzacyjnej ds. 

komunalizacji mienia gminnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 



   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za? Jeszcze chwilę. Proszę bardzo głosujemy. Kto jest za, kto przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury na członka komisji inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Uchwała w sprawie powołania Komisji do spraw 

Komunalizacji Mienia Gminnego została przyjęta jednogłośnie, 15 głosami za. 

 

8. Sprawy bieżące, interpelacje radnych 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przechodzimy do 8 punktu dzisiejszych obrad. Sprawy 

bieżące, interpelacje radnych. Proszę bardzo Pan Burmistrz. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Dziękuję Pani Przewodnicząca. Szanowni Radni, Szanowni 

Sołtysi, jesteśmy przy punkcie sprawy bieżące, więc chciałbym zabrać głos w tych sprawach i 

tak przedstawić Państwu kilka spraw, którymi niezwłocznie należy się zająć. Między innymi 

tutaj wspomnieliśmy o wyborach sołtysów i rad sołeckich na terenie gminy Miasta 

Mogielnicy. Dostaliście Państwo Sołtysi harmonogram tych wyborów, prosilibyśmy, żeby się 

dostosować, jeżeli chodzi o terminy i poinformować mieszkańców o tych terminach 

wyborów.  Oczywiście tych z Państwa, których nie ma, poinformujemy też dodatkowo. 

Myślę, że tutaj wyślemy informacje. Postaramy się to zrobić jak najszybciej, więc nie wiem 

czy pocztą, czy telefonicznie, czy też przez inne możliwe środki komunikacji, no bo czasu 

mamy tak naprawdę niewiele, a musimy z tym zrobić porządek. Wybory Przewodniczących i 

Zarządu Komitetów Ośrodkowych również ta sama kwestia. Szanowni Państwo, jeszcze jest 

sprawa umorzenia pożyczki, na którą radni powinni też się w najbliższym czasie pochylić. W 

2017 roku były realizowane zadania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej, m.in. przebudowa dachów wraz z ociepleniem budynku OSP w Otalęży, 

przebudowa dachów wraz z ociepleniem budynku Zespołu Szkoły Podstawowej i 

Publicznego Przedszkola w Michałowicach oraz przebudowa dachów wraz z ociepleniem 

budynku SP ZOZ w Mogielnicy. Na te inwestycje została wzięta pożyczka z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, i Gmina ma możliwość, biorąc pod 

uwagę, że ta pożyczka jest na preferencyjnych warunkach, ale Gmina też ma możliwość 

umorzenia tej, znaczy Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska ma możliwość umorzenia 

nam po części tej pożyczki. I takie pismo, taka informacja trafiło. Mamy tutaj do umorzenia 

ponad 200 tys., z tym, że to we wniosku już było zawarte, że to umorzenie musi trafić w 

odpowiednie miejsce,  na odpowiednie zadanie. Chodzi tu o zadanie związane z ochroną 

środowiska. I we wniosku było to zadanie Przebudowa centralnego ogrzewania w budynku 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących Mogielnicy, polegające na przebudowie istniejącej 

kotłowni olejowej na gazową wraz z rozbudową istniejącej instalacji gazowej. To ogrzewanie 



faktycznie, ja sam nawet pamiętam, tam były problemy z tym ogrzewaniem, z tymi piecami. 

Tam się chyba ze dwa lata temu rozlał ten olej cały na całą kotłownię, więc te zbiorniki już są 

przerdzewiałe, stare, przestarzałe no i należałoby to ogrzewanie oczywiście zmienić, 

zrealizować to zadanie. Niemniej jednak tutaj trzeba wziąć też pod uwagę, że te środki 

oczywiście, które zostaną nam umorzone, możemy z nich skorzystać, ale niestety musimy do 

tego zadania też dołożyć środki, bo kosztorys inwestorski, który został przygotowany, bo on 

też został przygotowany wcześniej, jest to kwota 580465,43 zł. No więc kalkulując ten temat, 

różnica jest około 380 tys., trzeba by do tej inwestycji po prostu dołożyć, a nie możemy tak 

naprawdę już na inne zadanie przeznaczyć tych środków ze względu na to, że to zadanie 

zostało zawarte w tym wniosku o realizację tamtych poprzednich zadań. Także jest to taka 

transakcja wiązana. No ale trzeba się nad tym też zastanowić, przysiąść, przedyskutować 

temat. Decyzja może być oczywiście negatywna, jeżeli nie dołożymy do tego zadania, no to 

tych środków tam nie umorzą tak naprawdę. No więc trzeba nad tym po prostu popracować i 

to jest taki punkt, który będziemy musieli przedyskutować na Komisji Budżetowej właśnie 

między innymi. Należałoby... A kolejny bardzo ważny, bardzo istotny element, to jest 

powołanie Komisji Społecznej przy SP ZOZ w Mogielnicy. Ta komisja też jest potrzebna do 

zaopiniowania sprawozdania budżetowego tej jednostki. Jest to kadencja czteroletnia tej 

komisji. Ta kadencja już się zakończyła, więc już na chwilę obecną ta komisja nie działa, 

dlatego też trzeba powołać nową komisję. Jest to komisja składająca się: jedna osoba od 

Wojewody, jedna osoba z Urzędu i trzy osoby z Rady, nawet pięć osób tak. Pięć osób, tak 

mówi statut, bo ja tu sobie zapisałem trzy, ale oczywiście to błąd, bo czytałem w statucie, że 

nie trzy tylko pięć osób z Rady Miejskiej i tą komisją należałoby się też w trybie takim dosyć 

pilnym zająć, co by ewentualnie te sprawozdania mógł Ośrodek Zdrowia też złożyć w 

odpowiednim terminie. To jest sprawa terminowa. I teraz tak odnośnie komisji. 

Najważniejszą komisją, znaczy najważniejszą komisją, która powinna się odbyć w 

najbliższym czasie jest moim zdaniem Komisja Rewizyjna. Komisja Rewizyjna opiniuje 

wykonanie budżetu Gminy. Występuje z wnioskiem do Rady Gminy o sprawie udzielenia lub 

nie udzielenia absolutorium wójtowi za poprzedni okres rozliczeniowy. Więc to jest bardzo 

pilny temat, dlatego że do 30 czerwca musimy to zrealizować i to jest już bardzo mało czasu 

tak naprawdę, biorąc pod uwagę, że komisja musi to jeszcze też dostarczyć Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej, która wyda też swoją opinię na ten temat. Więc ten czas jest też krótki, więc 

tutaj ja proponuję w miarę tak w krótkim terminie tą Komisję Rewizyjną, ale oczywiście są 

też sprawy dla innych komisji, tak jak Komisja Oświatowa. Też tutaj kwestia zaopiniowania, 

ponieważ wpłynęły różne wnioski do Gminy, które uważam powinna zaopiniować ta komisja. 

Jednym z nich na przykład jest wniosek o zabezpieczenie środków na wynagrodzenia dla 

Przewodniczącej Związku Nauczycielstwa Polskiego, co obliguje do tego, znaczy obliguje 

nas do tego ustawa niestety ostatnimi czasy. Musimy zabezpieczyć takie środki dla takiej 

pani, biorąc pod uwagę, że w dwóch szkołach na terenie naszej gminy są związkowcy, czyli 

osoby, które działają w tych związkach i musimy przekazać środki na dofinansowanie 

wynagrodzenia tej pani Przewodniczącej. Te wnioski wpłynęły oczywiście do Wydziału 

Oświaty, zostaną przedstawione na Komisji Oświatowej. No trzeba podjąć decyzję tak i 

zaopiniować je. Kolejny temat, kolejny temat na Komisję już tutaj Budżetową. Wpłynął 

wniosek od księdza proboszcza tutejszej parafii Świętego Floriana w Mogielnicy o 

dofinansowanie inwestycji, związanych z kościołem na kwotę 120 tysięcy. Tam oczywiście 

jest to wyszczególnione, są poszczególne elementy tej prośby, więc też jest to do 

zaopiniowania na Komisji Budżetowej. I jest jeszcze jedna kwestia na uzupełnienie środków 

na dotacje dla szkoły w Kozietułach. Gmina musi tam te środki dołożyć i też będzie ona 

właśnie omawiana, kwestia będzie omawiana na tej Komisji Oświatowej. Co jeszcze. 

Złożyliśmy wniosek, wnioski na dofinansowanie do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Jeden wniosek to jest na utylizację azbestu. Jest program, 



więc z tego programu chcielibyśmy skorzystać. Jest 70%, w 70% dofinansowanie tej 

utylizacji. Realizowany jest co roku na terenie gminy, bo tego azbestu jest. No i oczywiście 

też jesteśmy zobligowani jako mieszkańcy do końca 2025 bodajże roku ten eternit z tych 

dachów zutylizować. Dlatego też Gmina wychodzi z taką inicjatywą i pozyskuje środki na tą 

utylizację, żeby pomóc mieszkańcom w wykonaniu tej ustawy. Druga sprawa złożyliśmy 

również do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosek o 

dofinansowanie dla Straży. Pojawiła się taka możliwość dofinansowania też w wysokości 

70%  na doposażenie jednostek ochotniczych Straży Pożarnych. Decyzja została podjęta, że 

będą to radiostacje do komunikacji podczas akcji pożarniczych. Dlatego że Państwowa Straż 

Pożarna wymyśliła sobie teraz, że będą zmieniać właśnie łączność przy akcjach. Będą 

przechodzić z analogowej na cyfrową. No niestety nasze jednostki póki co są wyposażone 

jeszcze w analogowe stacje, dlatego ta taka inicjatywa, żeby powoli już oczywiście zaczynać 

zmieniać te stacje, na te stacje cyfrowe. Część jednostek, tak jak Mogielnica, już posiadają te 

stacje cyfrowe, chyba Borowe o ile się nie mylę, więc no ale mamy 13 jednostek, więc trochę 

tych stacji jest do wymiany. Dlatego też postanowiliśmy ten wniosek złożyć. Był bardzo 

krótki termin, ponieważ został ogłoszony nabór, bodajże, żeby Państwa nie skłamać, w środę 

albo we wtorek, we wtorek chyba tak był ogłoszony nabór, w środę już była informacja, że 

środki się kończą, w czwartek zamknęli nabór do godziny 15, więc trzeba było bardzo szybko 

ten wniosek pisać. Oczywiście to jest wniosek złożony i nie obliguje nas, żeby dołożyć. 

Oczywiście jeżeli Państwo zdecydujecie, że nie, no to nie dokładamy, nie korzystamy z tych 

środków, niemniej jednak warto by było z tego skorzystać. To jest kolejny temat właśnie na 

Komisję Budżetową. No i z mojej strony to by było wszystko. Dziękuję bardzo. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, Pan Adam Stępniak prosił o głos. Czy to 

jest nadal aktualne? Bardzo proszę. 

 

   Radny Adam Stępniak: Proszę Państwa, czy dobrze słychać? Rozmawiamy w ogóle bardzo 

dużo z mieszkańcami, tak jak i w kampanii wyborczej, jak i również i teraz. Jednym z 

większych problemów w naszej gminie jest sprawa naszej po prostu kultury zdrowia, po 

prostu naszego, naszej Przychodni Zdrowia. I myślę, że powinniśmy się nad tym tak 

naprawdę mocno pochylić. Nie twierdzę, że wszystko jest źle, ale myślę, że musimy tu 

spotkać się z Burmistrzem, z radnymi, z ludźmi, którzy piastują i kierują tą placówką, żeby 

znaleźć jakieś kierunki rozwiązania właśnie tych problemów, żeby poprawić. Dostępność do 

lekarza jest bardzo utrudniona, terminy są odległe. Już nie będę wspominał o kwestiach braku 

specjalistów, typu pediatra, czy jakikolwiek inny, czy ortopeda, czy kardiolog, to może na 

przyszłość. Ale chodzi o poprawienie tej sytuacji, która jest na tą chwilę. Już nie wspominam 

o wystawaniu gdzieś tam przed tym ZOZ-em naszym w zimne dni, w godzinach bardzo 

wczesnych, rannych i tak dalej. Myślę, że wszystkim zależy na tym, jak i Panu Burmistrzowi, 

jak i całej Radzie, myślę, i tu wszystkim obecnym właśnie Państwu, żeby tę sytuację 

poprawić. Ja wiem, że ta sytuacja w jakimś sensie jest pochodną sytuacji ogólnokrajowej, że 

nie jest to idealnie w całym kraju, no jednak musimy się z tym mierzyć i starać się coś zrobić, 

no bo jednak niektóre samorządy potrafią no lepiej funkcjonować, no bo nasi mieszkańcy 

korzystają właśnie bardzo często z tych usług zdrowotnych w tych przychodniach w Nowym 

Mieście, w Białobrzegach, czy w Pniewach, czy w Tarczynie. No jednak tam jakoś lepiej to 

funkcjonuje i myślę, że naszą ambicją będzie, żebyśmy chociaż dorównywali tym sytuacjom. 

Chciałbym jeszcze tutaj Panu Dyrektorowi Gospodarki Komunalnej podziękować za tak 

bardzo szybką interwencję tutaj na ulicy Sienkiewicza. Tam chodziło o podcięcie takiego 

bardzo poważnego drzewostanu i tak dalej. Dziękuję bardzo. A jeśli odnośnie, Pan Burmistrz 

mówił o kwestii tego domu na Dziarnowskiej, przepraszam na Wolskiej. Oczywiście tak jest 

jak mówił, że to zagraża i tak dalej. Ja mam tu jeszcze trochę jedno takie miejsce w 



Mogielnicy. No tak bardziej w moim terenie na ulicy Dziarnowskiej 21, gdzie to jest ten dom 

komunalny, w którym tam część schodów jest po prostu zarwana, no i też grozi w jakimś 

sensie, no jakimś niebezpieczeństwem i tak czy owak trzeba będzie to kiedyś zrobić. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę jeszcze Pani Marzena Stępień. Proszę bardzo. 

 

   Radna Marzena Stępień:  Ja chciałam tylko tutaj poruszyć sprawę niedziałającego BIP-u, 

Biuletyn Informacji Publicznej. Temat jest poruszany już na forach internetowych, nie działa, 

nie ma dostępu do informacji. Dzieje się to już dłuższy czas, mimo tutaj próśb, interpelacji, 

nie widzimy poprawy, aby to działało, to jest raz. I drugie chciałam tutaj, jeśli mogę 

sprostować, bo Pan Burmistrz użył stwierdzenia, że musimy dołożyć do Szkoły w 

Kozietułach. Nie dołożyć, tylko wypłacić zgodnie z wyrokiem sądu należną sumę Szkole w 

Kozietułach. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę Pan Burmistrz. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Oczywiście jak najbardziej Pani Marzenko, tak Pani ma rację. No 

kwestia to chciałem powiedzieć, że uzupełnić pieniądze, no ale okej. Szanowni Państwo, 

odnośnie Biuletynu Informacji Publicznej, no to też my wiemy, że ten problem jest, wiem, że 

ten problem jest. No mamy problem z osobą, która utrzymuje ten BIP na serwerach 

zewnętrznych. Szukamy nowego dostawcy i chcemy zrezygnować z dotychczasowych usług 

pana, ten Biuletyn Informacji utrzymuje, bo mimo tak naprawdę pism i ciągłych telefonów do 

pana, pan nie potrafi sobie poradzić z problemem. No jest ten problem, wiemy o tym 

doskonale i staramy się jak najszybciej go rozwiązać. Ja tylko ze swojej strony mogę obiecać, 

że będę się starał jak najszybciej ten temat rozwiązać i pozyskać nowego dostawcę, żeby ten 

BIP zaczął funkcjonować jak należy. Są to problemy techniczne niestety, na które urzędnicy 

nie mają wpływu tak naprawdę, bo mimo tego, że cały czas interweniujemy, dzwonimy, że 

coś się dzieje, bo chcemy też wrzucać pewne informacje na ten Biuletyn Informacji 

Publicznej. Czasami jest tak, że wkładamy informację, ona się nie wyświetla, bądź w ogóle 

miele, miele, miele, ładuje się i nie wchodzi, jest tak jakby brakowało miejsca na serwerze. 

No jest to tak naprawdę kwestia pana, który. udostępnia to miejsce, dlatego też idziemy w 

kierunku wyszukania lepszej oferty i chcemy rozwiązać ten problem. Jeszcze tylko chciałbym 

dodać, troszkę objeździłem drogi gminne i też tutaj kwestia rozważenia na Komisję Budżetu. 

Chciałbym zaproponować drogę, która jest mówię tu o gminnych drogach na chwilę obecną, 

która dobrze by było się zająć. Na początek pojawią się pewnie jakieś dofinansowania. 

Mówię tu o drodze w Kozietułach, w Kasztankach jest w tragicznym stanie, więc też taka 

moja propozycja, żeby ten temat wziąć pod uwagę na najbliższej komisji, być może 

przygotować dokumentację do tego, żeby... Między innymi ta droga, bo oczywiście jest wiele 

dróg w złym stanie. Tutaj mówię też o drodze powiatowej na Dobiecinie, która jest w 

tragicznym stanie. W tej chwili modernizujemy część na Popowicach, a ten Dobiecin niestety 

czeka, ale tak jak wcześniej mówiłem jest to długi odcinek, na który należałoby też pozyskać 

dofinansowanie. Ale miejmy nadzieję, pojawią się środki z PKO, więc musimy być też 

przygotowani na to, żeby mieć dokumentację, trzeba jakieś te priorytety sobie obrać. Prosiłem 

Państwa, żebyście Państwo też przygotowali od siebie propozycje pewnych inwestycji, 

dlatego musimy też usiąść i już to szybko podjąć decyzję. Także dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, Pan Krzysztof Kuligowski. 

Radny Krzysztof Kuligowski:  Pan Burmistrz wspomniał o środkach z Funduszu Ochrony 

Środowiska na utylizację azbestu. A może coś takiego byście poszukali na utylizację jakichś 

plastików, rur, folii. Po prostu mnie aż serce boli, jak po prostu widzę, jak ktoś to pali, a jest 



to notorycznie, naprawdę notorycznie robione. Ja tego nie robię, uzbierały mi się naprawdę 

już kupy tych odpadów, no ale bardzo dużo ludzi niestety pali, a to jest naprawdę toksyczne, 

no i to jest naprawdę duży problem. Także no prosiłbym może jakieś, może właśnie z 

Funduszu Ochrony Środowiska, może jakaś dotacja czy coś, czy jakieś miejsce. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Tak, Panie radny, to jest dobra uwaga. Rozumiem, że chodzi 

Panu też o, no bo utylizacja plastiku, to mówimy, bo oczywiście każdy ma obowiązek 

segregacji tego plastiku i oddawania, tak, ale mówimy tutaj o tych liniach kroplujących i tym 

podobnych rzeczy w gospodarstwach. Jasne. To znaczy tak, Szanowni Państwo, ja myślę, że 

jeżeli pojawiają się jakiekolwiek możliwości dofinansowania z różnych źródeł, tak naprawdę, 

staramy się naprawdę te różne formy pozyskiwać i w miarę możliwości realizować. Też 

musimy mieć tą świadomość, że musimy mieć na wkład własny, dlatego też mówię, musimy 

racjonalnie w jakiś sposób gospodarować tymi funduszami. Oczywiście jak najbardziej, tu 

jest zasadna uwaga, bo już kiedyś nawet wstępnie rozmawialiśmy na ten temat z Panem 

radnym i też poparłem tą inicjatywę, także będę miał to na uwadze. Jeżeli pojawią się jakieś 

możliwości, to będziemy oczywiście składać wniosek na to. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, Pan Ireneusz Popis. 

 

   Radny Ireneusz Popis: Dzień dobry, Panie Burmistrzu ja tu chciałem z innej beczki. 

Chciałem o naszą drużynę sportową tutaj KS Mogielanka, bo od jakiegoś dłuższego czasu 

nasza drużyna gra na dnie, prawda, a tutaj dzięki tym ludziom, którzy tutaj mniej więcej są na 

tej sali, zostałem wybrany jako radny, bo powiedziałem, że zaopiekuję się tą piłką. Mam 

gotowe rozwiązanie, z którym chciałbym Panem przedyskutować przy najbliższej okazji, bo 

myślę, że naszą Mogielnicę stać jest na lepszą piłkę. Mogielnica zawsze kochała piłkę i ludzie 

przychodzili często całymi rodzinami na mecze, a myślę, że nie tylko Panu, ale i radnym 

mieszkańcom przystąpiłoby do chluby. Bo pamiętam jak Pan były burmistrz, Pan Sławomir 

Chmielewski przychodził na mecze i stadion był wypełniony po brzegi, prawda? A obecność 

Pana Burmistrza Lipca na trybunach podejrzewam, że zagrzałoby towarzystwo i zachęciło 

wszystkich kibiców. A całe życie, jak powtórzyłem Panie Burmistrzu, kochałem piłkę, jeżdżę 

na Legię Warszawa, kocham ten klub i chciałbym doczekać się w Mogielnicy, chociaż Ligi 

Okręgowej. Dziękuję bardzo. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Tak Panie Irku, oczywiście jak najbardziej zrozumiałem sugestie, 

to jest jedno, a dwa zapraszam do siebie oczywiście wszelkie rozwiązania i pomysły, po to tu 

jesteśmy, żeby właśnie takie nowe innowacyjne pomysły wdrażać w życie. Miejmy nadzieję, 

oczywiście jestem za tym, żeby takie nowe ciekawe pomysły, jeżeli przyniosą realny 

wyznacznik tego, że ta drużyna zacznie faktycznie grać na dobrym poziomie, jak najbardziej 

jestem za. 

 

9. Sprawy mieszkańców. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Sprawy mieszkańców jako punkt 9. Proszę bardzo Pani 

Haśkie. Proszę. 

 

   Sołtys Kozietuł Nowych Beata Haśkie: Dziękuję.  Panie Burmistrzu, Pani Przewodnicząca, 

Szanowni Radni, kwestia drogi w Kozietułach Nowych została poruszona, to ja rozbuduję i 

rozwinę jeszcze troszeczkę ten temat. Mam taką prośbę, ponieważ ta Aleja Kasztanowa jest 

wpisana do Rejestru Zabytków i konieczne jest, ja już kilka razy zgłaszałam, poprzednio nie 

było to rozwiązane, ale mam taką prośbę, ponieważ to jest bardzo niebezpieczne, ona jest 



niezabezpieczona. Potrzebna jest konkretna konserwacja. Trzeba napisać pismo do 

Konserwatora, żeby zabezpieczyć, bo bez tego nie ruszymy się, a w tej chwili dużo tych 

kasztanów już jest tak suchych, że one spadną. To jest pierwsza sprawa dotycząca tej samej 

drogi. Druga sprawa jest taka, ponieważ mam nowego dzierżawcę, który dzierżawi tereny po 

PGR-ze, no i nagle mi się zmniejsza coraz bardziej droga. Ja już to zgłaszałam poprzedniemu 

Burmistrzowi i było teoretycznie to załatwione, ale niestety droga mi się zwęża. Z 12 metrów 

gminnej drogi jest tylko pas i troszeczkę po jednej stronie, a po drugiej stronie zrobił mi się 

półmetrowy paseczek. Gdyby kiedykolwiek bym doczekała, że będę miała kanalizację albo 

wodociągi, to niestety nam zabraknie pasa do ciągnięcia, a my mamy pas, bo tam jest droga 

dwunastometrowa. Bardzo bym prosiła o interwencję w tej sprawie, bo nowy dzierżawca, nie 

wiem, zmniejsza nam pas drogowy całkowicie. Dziękuję. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, może nie zmniejsza, tylko po prostu dba i 

uprawia ten pas drogowy. 

 

   Sołtys Kozietuł Nowych Beata Haśkie: Panie Burmistrzu tak zadbał, że my po lewej stronie, 

jadąc do Alei Kasztanowej, my mieliśmy po ostatnim remoncie, po budowie drogi, my 

mieliśmy zrobione rowy. O te rowy dbamy my. My co roku zbieramy, bo to jest teren, gdzie 

nikt nie mieszka i my tam zbieramy śmieci, wycinamy krzaki, które narastają, bo w rowach 

narastają, my sami mieszkańcy o to dbamy. A w tej chwili po lewej stronie nagle się okazało, 

że ja nie będę miała ani rowu, ani drogi i pobocza nawet nie będzie. To jest właśnie po tej 

stronie, gdzie będzie, gdzie jest działka przeznaczona na stację uzdatniania wody.  Mało tego, 

tam już nawet ten rów został teraz zasypany po to, w jednym miejscu po to, żeby był 

przejazd. Nie ma, nie są położone dreny, żeby był przejazd, tylko jest po prostu zasypany. 

Droga jest, ten odcinek jest jako jedyny najlepszy na całych Kozietułach Nowych. I jeśli my i 

rowy stracimy i pobocza stracimy, no to co to będzie? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Pani Beatko, ja myślę, że może wreszcie się z Panią umówię i 

podjedziemy na miejsce. 

 

Sołtys Kozietuł Nowych Beata Haśkie: Jak najbardziej jestem za. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Może wreszcie znajdę czas, tak dokładnie. Oczywiście to jest 

kwestia, tam trzeba podjechać, ja muszę obejrzeć ten temat. Jak najbardziej jestem za tym, 

żeby się spotkać i ten temat omówić na gruncie. Szanowni Państwo, no ja sobie zdaję sprawę, 

że mieszkańcy różnie gospodarują swoimi działkami i nie tylko swoimi, bo czasami działkami 

sąsiadów właśnie i realizują swoje zadania na nie swoich gruntach, ale to nie jest tak, że jeżeli 

ktoś tam nawet zaorał kawałek, czy tam nie wiem uprawia na tym gruncie coś tam, no to to 

nie jest oznaką, że ta działka już przejdzie na jego własność. Bo wiadomo, że przyjdzie 

geodeta, wymierzy podczas inwestycji, proszę pana proszę zejść i opuścić ten teren i koniec. 

Także to nie jest na zasadzie takiej, że pan sobie tam obrabia, to już jest jego działka. No nie. 

No ale oczywiście sprawa jest, trzeba się sprawie przyjrzeć, podjechać, rozpatrzeć temat i 

ewentualnie podjąć jakieś kroki w tym kierunku. Jedyne co możemy zrobić to oczywiście 

skierować do dzierżawcy pismo o to, żeby się po prostu nie zajmował tego pasa drogowego. 

No i tyle. Także z mojej strony oczywiście jestem otwarty i konserwator no powiem szczerze 

tego nie wiedziałem, więc oczywiście jak najbardziej jeżeli taka potrzeba będzie, to będzie 

trzeba to zrobić. Dlatego też, przepraszam, dlatego też właśnie mówię, że takie zadania trzeba 

wcześniej podjąć działania, żeby przygotować też dokumentację i tak dalej, a ta dokumentacja 

czasami ze względu chociażby, jeżeli Pani mówi to o Konserwatorze, to pewnie to będzie 

trwało. Dziękuję. 



Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę bardzo. 

 

   Sołtys Główczyna Beata Dąbrowska:  Ja jeszcze chwileczkę. Nie wiem z tym pytaniem, czy 

do Pana Burmistrza, bo nowy Burmistrz, nowe problemy, prawda? Czy do Pana... Tu witam 

Kierownika, Pana Muszyńskiego. No, Dyrektora. Znaczy się, mam taką kwestię w tej 

sprawie, że droga tu od Miechowic w stronę Główczyna, cała ta, to jest gminna droga, ona nie 

jest w ogóle nic czyszczona z tych suchych takich połamanych drzew tych olchów tego. Czy 

to ma zrobić Zakład Komunalny, czy ktoś inny Panie Burmistrzu? Od Miechowic tutaj w 

stronę jak na ten mostek, taki zwany Marosa no. Tu wszystko. No to jest droga gminna. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Jeżeli to jest droga gminna, no to trzeba to zgłosić do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej, jeżeli będą mieli wolne moce przerobowe, jeżeli nie będzie bardziej 

pilnych potrzeb, no to systematycznie pewnie będą realizować te rzeczy, o ile to są 

zakrzaczenia, które wchodzą w drogę tak no czasami. 

 

Sołtys Główczyna Beata Dąbrowska:  No to jest tak dużo takich połamanych, suchych, co tak 

te wichury porobiły i to tak. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Ale jeżeli to nie leży w działce, znaczy w pasie drogowym, 

załóżmy tylko jest to, znaczy nie leży to w naszej działce gminnej, tylko leży to gdzieś na 

działce prywatnej, no to my nie możemy wejść na działkę prywatną i oczyszczać tych działek. 

No to trzeba po prostu porozmawiać z mieszkańcami, żeby coś z tematem zrobić. 

 

   Sołtys Główczyna Beata Dąbrowska:  I jeszcze tam jedno jest. Panie Mateuszu, jak już 

jesteśmy w tej sprawie, tam koło na tym zakręcie tam, co jest tak ten zarośnięty to. Nie, to 

powiatowa, ale komunalna zawsze to tam robiła, no jak pamiętam. No dobra, będziemy pisać 

do Powiatu. Dziękuję bardzo. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Tak, to jest droga, to jest droga powiatowa tam przy tym moście, 

także trzeba zgłaszać. Mamy nowych radnych powiatowych, niech się też wykażą, także 

proszę tam mocno cisnąć. 

 

   Sołtys Główczyna Beata Dąbrowska: To jeszcze Panie Burmistrzu, może nazwisko można, 

jak do kogo tam, bo tam się zmieniło w tym Powiacie. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Nie, nie, nie mówię o radnych powiatowych. Pan Kieszek, Pan 

Kieszek jest radnym nowym. I Pani Mróz, Pani Mróz. Ale oczywiście my też, jeżeli jest taka 

potrzeba, no to trzeba tutaj do nas zgłaszać takie interwencyjne sprawy do Urzędu. Jest osoba 

odpowiedzialna za drogi co prawda gminne, a jeżeli jest potrzeba, to też przecież przedzwoni 

do tego Jachowskiego do Powiatu i po prostu zgłosi tą sprawę tak. Ale tak jak mówię, no 

będąc radnym powiatowym zawsze miałem właśnie dużo telefonów związanych z taką 

wycinką i starałem się to realizować, więc myślę, że też radni pomogą w tym zakresie. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pan Mariusz Kuligowski. 

 

   Radny Mariusz Kuligowski: Panie Burmistrzu, jedno pytanie. Na czas trwania tych 

głosowań na sołtysów, czy można by było udostępnić w Szkole w Brzostowcu, zamkniętej 

szkole, jedną salę taką, żeby można było, ludzie mogliby się spotkać i tam zagłosować 

wszyscy razem. 



   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo powiem tak, nie wiem czy można, ponieważ 

nie wiem w jakim w tym momencie stanie technicznym jest ten budynek i czy można tam 

wprowadzić ludzi, ponieważ to jest budynek wyłączony z użytkowania. Raczej to jest 

niemożliwe, więc proponowałbym może znaleźć inny lokal, może na Pączewie w tym domku 

takim, który tam jest wybudowany, a może po prostu w Wólce Gostomskiej tak. No bo gdzieś 

znaleźć lokal, który jest w użytkowaniu, bo ten budynek, ja nie wiem w jakim on jest stanie 

technicznym, ale zresztą nie jest użytkowany, więc nie jest dopuszczony do użytkowania, tym 

bardziej nie może się tam odbyć żadna publiczna zbiórka, czy też jakieś zebranie, prawda. 

Także tutaj trzeba sobie znaleźć inne rozwiązanie, jeżeli nie ma tam możliwości gdzieś w 

domu, w okolicy, bo tak też się odbywa w różnych miejscowościach te głosowania, no to 

proponuję, żeby po prostu czy w Wólce, czy na Pączewie zrealizować ten temat. Dobrze. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pani Zofia. 

 

   Sołtys Dąbrowy Zofia Andryka: Ja do Pana Dyrektora Muszyńskiego z wielką prośbą 

chciałabym, prosilibyśmy o wycięcie tamtych krzaków przy lesie, dlatego że już tam był 

wypadek. Pani z panem się zderzyła samochodem, wyszły krzaki na ulicę. Mało tego, to z 

góry tam, nie wiem, czy to do wspólnoty lasów, żeby to wycięli, bo dużo suchych gałęzi jest i 

to kiedyś może komuś spaść na samochód. I jeszcze jest jedna taka sprawa, że wycinka w 

lesie na Dąbrowie się teraz odbywa, a jak z okresem lęgowym ptaków jest, bo kiedy drzewa 

spadają, ptaki mocno piszczą za małymi. Czy to teraz nie jest ochronny czas na to? Bo mnie 

na przykład tych ptaków bardzo szkoda, bo tak piszczą te matki, że to nie da się opisać. No 

przyjdź, to zobaczysz. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Kto wycina te drzewa. To w lesie tak? To czyli Lasy Państwowe 

tak albo. 

 

Sołtys Dąbrowy Zofia Andryka:  No mi się wydaje, że tego nie powinni robić, dlatego że. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: To są instytucje, które chyba mają świadomość, kiedy są okresy 

lęgowe poszczególnych ptaków i myślę, że nie robiliby tego bez pozwolenia, więc ciężko mi 

powiedzieć. 

 

   Sołtys Dąbrowy Zofia Andryka:   Wydaje mi się, że to teraz nie jest czas na to, żeby te 

prace się odbywały. Także nie wiem do kogo to zgłosić i jak postanowiłam, że dzisiaj poruszę 

tę sprawę na sesji. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Pani Sołtys, umówmy się tak, że ja postaram się czegoś 

dowiedzieć na ten temat i dam Pani osobiście odpowiedź w tej sprawie. Jeszcze odnośnie 

wycinania tych krzaków przy drogach. Szanowni Państwo, musicie też wziąć pod uwagę, że 

zarówno Zakład Gospodarki Komunalnej, jak i Powiatowy Zarząd Dróg w tym okresie czasu 

będzie mocno zaabsorbowany w łatanie dziur i dróg. Więc też może musicie się uzbroić w 

cierpliwość, bo są pewne priorytety. Ja sobie zdaję sprawę, że te krzaki może tam też 

zagrażają bezpieczeństwu i w newralgicznych punktach należałoby to zrealizować 

oczywiście, ale też trzeba być wyrozumiałym, że te remonty dróg są teraz bardzo istotne, bo 

te dziury są niesamowite i już tutaj jeżeli chodzi o drogi powiatowe, to wiem, że remonter już 

od strony Nowego Miasta w kierunku na Kozietuły zmierza cały czas i te drogi remontuje, ale 

również tutaj drogi gminne też trzeba będzie remontować. Więc te siły takie, które mogą 

zrealizować tego typu rzeczy, są siłą rzeczy zajęte i bardzo zubożone. Dlatego takie sytuacje, 

no zazwyczaj robi się i prosiłbym, żeby takie sytuacje zgłaszać tak raczej w sezonie 



zimowym. Doraźnie oczywiście, jak jest gdzieś jakieś niebezpieczeństwo, to trzeba by to 

oczywiście usunąć, ale w okresie jesiennym, zimowym wtedy jest ten czas, żeby wtedy 

zgłaszać te wycinki tych drzew,i żeby wtedy to było realizowane. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Pani Alfreda Kośka proszę. Pani nie zgłaszała chęci 

zabrania głosu? Proszę bardzo. 

 

   Sołtys Brzostowca Alfreda Kośka: Troszkę przegapiłam sprawę, bo nie dosłyszałam, to co 

wybory Sołtysa z Brzostowca mają być na Wólce czy w Pączewie. Dobrze zrozumiałam? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Pani Alfredo, to znaczy ja zasugerowałem, bo tu padła 

propozycja, żeby udostępnić lokal w tej szkole, a lokal jest niedostępny i można te wybory 

przeprowadzić oczywiście gdzieś w domu, bo tak się niejednokrotnie... Znaczy no u Sołtysa 

na przykład tak dotychczasowe. Bo ja niejednokrotnie sam uczestniczyłem w takich 

wyborach, gdzie jeździłem do domu i po prostu w domu te wybory się odbywały, czy też na 

podwórku. Przecież nie musimy, to nie musi to być w lokalu. Mamy piękną aurę. Być może 

są jakieś miejsce, jest jakieś miejsce, gdzie można się spotkać i to nie musi być wcale w 

lokalu. Tylko sugestia była taka, że jeżeli to miało być w lokalu, a nie ma ktoś miejsca w 

domu, no to trzeba by po prostu dać kartkę ogłoszenie, że te wybory się odbędą w jakimś 

lokalu konkretnie wskazanym, prawda na tej zasadzie. 

 

   Sołtys Brzostowca Alfreda Kośka: Panie Burmistrzu mam duży dom, jestem sama, nie mam 

psa, kto będzie chciał, to przyjdzie. 

 

Burmistrz Robert Lipiec:  No więc właśnie nie ma problemu, można imprezę zrobić. 

 

   Sołtys Brzostowca Alfreda Kośka: A tak swoją drogą to chciałam... Może na podwórku się 

odbyć. No to gdzie się odbędą? W Lewiatanie? No kto pójdzie z Brzostowca na Wólkę? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Ale Szanowni Państwo, to jest decyzja sołtysa i to nie było 

wskazanie, że trzeba gdzieś to zrobić na zewnątrz. Można to zrobić, to sołtys decyduje gdzie 

chce. Ja tylko wskazałem możliwości, gdyby ewentualnie była taka potrzeba, bo padło takie 

pytanie. No niestety w Brzostowcu nie ma żadnego lokalu tego typu, gdzie można by to było 

zrealizować, dlatego padły takie propozycje, ale absolutnie to nie jest wymaganie, to nie jest 

narzucenie komuś miejsca, gdzie mają się odbyć wybory. Naprawdę to się może odbyć w 

domu. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Pani Agnieszka. 

 

   Sołtys Strykowa Agnieszka Ogieniewska: Panie Burmistrzu, Pani Przewodnicząca, Droga 

Rado, chciałam wrócić do tematu jeszcze z ubiegłej kadencji Rady, gdzie przegłosowane były 

oświetlenie solarne w kilku miejscowościach i między innymi też na Strykowie. Tam jest 

przy drodze na Świdno, dokąd dochodzi, to dochodzi, chociaż tam część i tak jest 

zakrzaczona przez takie świerki i też trzeba będzie to zgłosić do Powiatu, bo one już po prostu 

powrastały w drogę, a nie mówiąc o tym, że te świerki tak naprawdę zasłaniają dwie 

dokładnie latarnie, więc one nie spełniają w ogóle żadnych tych... I były tam przegłosowane 

lampy solarne. Na tym dalszym odcinku. Chciałam zapytać właśnie, kiedy będzie to 

realizowane. Dobra. Nie, no to może ja dalej będę mówić, a potem będziemy. Kolejna 

sprawa. Mamy takie miejsce spotkań w Strykowie, zostało ono zlokalizowane przy stawie. 

Nawet pan Tadeusz Wrzesiński deklarował, że tam będzie najlepiej. Jest to otwarte miejsce 



dla praktycznie wszystkich. Przyjeżdża szczególnie tam młodzież. Przyjeżdża tam 

wieczorami. Ta altana jest zlokalizowana tuż przy samym stawie. Dojeżdżają tam 

samochodami i jest taki odcinek naprawdę od samej altany, takie no w sumie ja wiem z 50 

metrów, gdzie naprawdę wypadałoby ogrodzić, żeby nie doszło kiedyś do nieszczęścia. Ja tu 

się zwracałam do Pana Mateusza Muszyńskiego, bo dowiedziałam się, żeby przyoszczędzić, 

bo nie ma tam potrzeby, nie wiadomo czego robić, tylko, że tam był rozbierany w Brzostowcu 

podobnież jakiś plac zabaw, że tam jakieś ogrodzenie jest. Więc można by było to ogrodzenie 

wykorzystać, bo to jest tam trochę w oddali, to tylko w celach takich bezpieczeństwa. 

Wiadomo, że młodzież przyjeżdża, młodzież się bawi, i żeby nie doszło do tragedii. Tak samo 

będę chciała zawnioskować właśnie o takie dwie, albo trzy lampy solarne, żeby tam 

cokolwiek, ten dojazd, czy dojście, bo jest to jednak wzdłuż linii tego stawu, żeby cokolwiek 

oświetlić. Nie elektryczne, tam nie ma prądu, więc takie solarne. No prosiłam też o tłuczeń 

tam, żeby troszeczkę, bo tam jest tak, wjeżdżają tam samochodami. Ja tam z własnych 

środków położyliśmy kostkę, którą dostaliśmy jakby z demontażu z ulicy Dziarnowskiej. We 

własnym zakresie tam po prostu zrobiłam to, żeby to wykorzystać po prostu, ale no 

wypadałoby trochę tego tłucznia dalej, żeby mogli tam tym samochodem gdzieś stanąć, żeby 

też nie wjechali. No i co? Oczywiście porównanie póki co moich dołków. I przy kapliczce też 

prosiłam, żeby tam przeważnie z tej drogi powiatowej, gdzieś z wjazd w tą drogę gminną, tam 

do lasu, to jest... przerywane ciągle, żeby tam porównać, bo już czasami to zaczynają 

wjeżdżać na kapliczkę, żeby ominąć też ten taki wąwóz. No i chciałam jeszcze dodać jedną 

rzecz. W listopadzie jeszcze nie zdążyłam wniosku z racji braku czasu. W listopadzie 

Komisja Budżetowa, na mój wniosek przebudowy drogi, chociaż ja składam cały czas jako 

remont, ale jeżeli ma to być przebudowa, niech to będzie przebudowa drogi gminnej, która 

jest do trzech posesji, m.in. też do mojej. Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

razem z poprzednim burmistrzem ten projekt, pod jednym warunkiem, że sąsiedni, bo tam 

część drogi po prostu nie spełnia szerokości do tzw. w projekcie mijanki, będzie realizacja 

robiona na podstawie, jeżeli sąsiedzi zrobią oświadczenie o nieodpłatne przekazanie gruntów. 

Tak się składa, że głównym sąsiadem jestem ja, moje grunty, więc ja składam taki wniosek, 

że nieodpłatnie przekazuję swoje grunty na poszerzenie tej drogi i cierpliwie jeszcze czekam 

na dalsze kroki i liczę na Państwa wsparcie. Dziękuję bardzo to tyle. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Pani Jolanta Radzimirska. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Panie Agnieszko, odnośnie lamp solarnych, oczywiście wnioski 

zostały złożone, bo to zostały złożone wnioski o dofinansowanie. Na chwilę obecną nie wiem 

czy już to zostało rozstrzygnięte, ale na pewno, na pewno, na pewno będą. Jeżeli chodzi o 

altanę, tłuczeń, lampy, no to trzeba po prostu też, no bo mówimy teraz na sesji o różnych 

rzeczach, ale lepiej jest na przykład napisać po prostu wniosek, przynieść, złożyć swoje 

potrzeby, wtedy też zostanie to przedyskutowane na Komisji Budżetowej. Muszą być 

zabezpieczone środki na to, bo to są wiadomo środki finansowe. Jeżeli chodzi o drogę tutaj do 

Pani, bo Pani mówi remont przebudowa. Remont drogi polega na tym, że musi być 

przywrócona nawierzchnia taka jaka istnieje. Tam z tego co wiem jest tłuczniowa. A nie 

wiem, Pani chce tłuczniową, czy chce Pani asfaltową. No to wtedy już przebudowa, bo wtedy 

to nie jest remont. Bo remont polega na tym, że przywracamy do stanu technicznego drogę 

dobrego, ale tymi samymi środkami, które są zastosowane. Tak to wygląda.[ głos z sali ] 

Jasne. Ogrodzenie, no to jeżeli jest dostępne i możliwość pozyskania, to Pan Dyrektor może 

tutaj odpowie w tej kwestii. Oczywiście, jeżeli będzie taka możliwość, to przekaże. .[ głos z 

sali ] No trzeba, wie Pani, to jest na zasadzie takiej, że mówimy różne rzeczy i te rzeczy 

czasami nam gdzieś tam z tyłu, w kwestii tam swoich obowiązków, które mamy gdzieś tam 

przepadają, a więc lepiej jest po prostu złożyć wniosek, że potrzebuje wyrównać tą drogę i w 



tym i w tym miejscu i tyle. Wtedy mamy to na papierze. Pani jest zadowolona, bo Pani wie, 

że ten wniosek na pewno będzie. Panu Dyrektorowi to przypomni, że musi tą drogę zrobić, 

także najlepiej w ten sposób. Ja zawsze wychodzę z tego założenia. Składałem wnioski na 

realizację pewnych zadań, to zawsze składałem je na drogą pisemną, wtedy nie było, ale ja 

nie usłyszałem, a ja nie wiedziałem. Tak. .[ głos z sali ] 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pan Muszyński. 

 

   Dyrektor ZGKiM w Mogielnicy Mateusz Muszyński: Witam serdecznie Państwa. 

Chciałbym tylko, żebyśmy mieli taką świadomość jest 15 radnych, 37 nie ma sołtysów, ale 

jest tyle miejscowości. Więc teraz jeżeli każda z osób będzie miała jakąś jedną rzecz do 

zrobienia, to policzcie ile to jest dni roboczych. W miesiącu pracujemy około 21-22 dni. 

Dlatego chciałbym, żebyście wiedzieli, że niektóre sprawy się odwlekają w czasie. Staramy 

się zadania realizować wszystkie. Staramy się najpierw te, które są najbardziej pilne. Czasami 

znienacka są zadania, które też na nas spływają. Kolejne zadania się przesuwają dalej. Cały 

czas systematycznie staramy się naprawiać drogi tłuczniowe. Średnio raz w miesiącu do Pani 

Agnieszki jeździmy z Panem Mundkiem i patrzymy na tę drogę. Nawet byliśmy w zeszłym 

tygodniu. Pani Agnieszka wnioskowała o destrukt, którego już prawie nie mamy. Był on 

gdzieś tam pozyskany, ale jest go niewiele, więc to nie jest do końca tak, że my coś mamy i 

tym możemy dysponować. Podczas ostatniej rozmowy zaprosiłem na spotkanie na plac, 

żebyśmy zadecydowali, co możemy przekazać gdzie. Siatka z rozbiórki placu zabaw z 

Brzostowca, jest to siatka zniszczona, pogięta, moim zdaniem nie nadająca się do ponownego 

użycia. Tak, było ogrodzenie rozebrane w Brzostowcu, ma Pani rację, ale moim zdaniem, to 

się nie nadaje do kolejnego użycia. Wszystkie materiały, które pozyskujemy podczas budowy 

dróg, tak jak to było na ulicy Dziarnowskiej, bardzo dużo materiałów pozyskaliśmy, od firmy 

Strabag, z którą mieliśmy dobre relacje i współpracowaliśmy. Trzymali sprzęt na naszej 

bazie. Niektóre osoby wiedzą, co udało nam się wtedy wspólnie z nimi zrobić. Niektóre drogi 

naprawiamy, czekamy z naprawami, ponieważ wiemy, że w danej okolicy będzie kolejny 

remont drogi i będziemy mogli pozyskać z takiej budowy jakąś ziemię, jakiś gruz bądź inne 

rzeczy, które możemy wykorzystać. Więc naprawdę troszkę cierpliwości i wszystkie rzeczy 

zostaną zrealizowane. Dobrym przykładem cierpliwości jest Pani Sołtys z Główczyna, która 

czekała bardzo długo na naprawę pobocza przy skrzyżowaniu z drogą powiatową. Niemniej 

jednak zostało to wykonane. Długo Pani czekała, mam świadomość. Widziałem, że te 

krawężniki znów się rozsunęły, bo tam jeżdżą chyba duże samochody i po prostu nawet 

widzę, że znak jest skrzywiony. Ktoś, jakiś kierowca słabo tam, że tak powiem, operował 

maszyną. Też to uzupełnimy za jakiś czas. Mam świadomość tego i wiem o wszystkich 

rzeczach, o które prosicie. Niemniej jednak, no, zgodnie z jakąś kolejnością to wykonujemy. 

Dziękuję. 

 

Sołtys Strykowa Agnieszka Ogieniewska: Jeszcze jedno słowo tylko. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Bardzo proszę, bo już oczekuje Pan na końcu. Bardzo 

proszę. 

 

   Sołtys Strykowa Agnieszka Ogieniewska: Szanowni Państwo, chciałam jeszcze powiedzieć 

coś takiego, że w najbliższym czasie będę chciała również złożyć wniosek na większą 

inwestycję, którą już kiedyś, kiedyś składałam. Jest to inwestycja przy drodze powiatowej. I 

będzie to prawdopodobnie partycypacja kosztów Gmina - Powiat. Chodzi mi o budowę 

chodnika w miejscowości Stryków. Dlaczego to nie jest tak, że po prostu żeby było ładnie? 

Szanowni Państwo, w Komendzie Głównej Policji w Warszawie w tej chwili Stryków jest 



czarnym punktem. Policja jest co dzień. Dzieje się tak dlatego, że od momentu skrzyżowania 

szczególnie w kierunku Tomczyc, robi się czasami wyścig. Ja się nie dziwię. Mieszkańcy 

zgłaszają, wcale się nie dziwię. Nie ma przejścia, pobocza są zaniedbane, są zarośnięte. 

Kolejna sprawa jest taka, że w miejscowości Ługowice, właściciel żwirowni, ten sam 

właściciel, który w tej chwili też ma betoniarnię, po prostu patelnie jeżdżą kilkanaście, a jak 

nie kilkadziesiąt razy dziennie. Oni nie zwracają uwagi, czy ktoś jedzie, czy ktoś idzie. Oni 

jadą środkiem, bo on jest duży, on jest silny, nieważne, że on jest przeładowany. Jezdnia jest 

pozarywana. Całe boki są spękane. I tak samo chodzi tutaj też o bezpieczeństwo. Ja też już 

kiedyś myślałam o progach zwalniających. Nie wiem, jak to jest zgodnie z przepisami. Ja 

wiem, ja też skaczę traktorem, dlatego nie składałam tego wniosku, więc wolę ten chodnik. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:   Proszę bardzo, Pan Kazimierz Puta. 

 

   Sołtys Gracjanowa Kazimierz Puta: Panie Burmistrzu, Pani Przewodnicząca, Panie i 

Panowie Radni, mam prośbę, ponieważ jest, tak jak tu Pani już stwierdziła, nadmierne 

prędkości są, prosiłbym z jednej strony, od strony Sielca, wstawienie znaku, po pierwsze 

ograniczenie tonażu. Od Kaplina strony jest oczywiście 8 ton, bo ta droga ma takie właśnie 

dopuszczalne tony, natomiast od strony Sielca poprosiłbym, że jest to teren zabudowany. Jest 

nazwa Gracjanów, a nie ma, że teren zabudowany i to powoduje to, że nadmierne prędkości 

są na wsi. Z drugiej strony jest oczywiście, to tylko prosiłbym o jeden ten znak. Jeszcze jedna 

kwestia. Widziałem, nie wiem, odbył się przetarg, konkurs lamp fotowoltaicznych. Mam 

prośbę, potrzebuję... Potrzebuję - potrzebują mieszkańcy, numer 32, lampa fotowoltaiczna by 

się przydała, chociaż jedna, tam do tego pana i przy posesji od strony Sielca pierwsze 

budynki. Ja rozumiem, że trzeba składać wnioski, ja wiem, ja wiem, tylko tak na marginesie, 

jak już tak widziałem po prostu i dlatego mówię, odbyło się tam jakiś konkurs czy przetarg. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jeszcze Pan Burmistrz, proszę. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Panie Kazimierzu, jeżeli chodzi o ten znak, oczywiście przekażę 

tu informację osobie, która zajmuje się oznakowaniem dróg i tam podjedzie, zobaczy, co tam 

trzeba zrobić, ewentualnie skontaktuje się z Panem i niewykluczone, że ten znak zamówimy, 

po prostu wstawimy, jeżeli będzie taka potrzeba i jest potrzeba. Odnośnie lamp 

fotowoltaicznych, to prosiłbym, jeżeli są takie miejsca, proszę o złożenie wniosku i wskazanie 

miejsca, gdzie takie lampy mają być. Bo przy składaniu, bo ten wniosek, który złożyliśmy, to 

złożyliśmy konkretnie na konkretne prośby mieszkańców, i na konkretne miejscowości. Więc 

te lampy, które otrzymamy, które otrzymają dofinansowanie, które będziemy zakupować będą 

montowane w tych miejscach, które były zgłoszone w tym wniosku. A jeżeli są takie 

potrzeby, to proszę taki wniosek właśnie złożyć się do Pana Kołodziejczyka i w kolejnych 

wnioskach, jeżeli będą składane po prostu uwzględnimy to tak samo i tutaj Pani Agnieszka. 

No ale słuchajcie, no ja sobie zdaję sprawę, że są miejsca, gdzie są potrzebne takie lampy, 

gdzie nie ma linii energetycznej, gdzie nie ma możliwości przyłączenia takich lamp i można 

skorzystać właśnie z takiej nowoczesnej funkcji jak lampy solarne. Chociaż też trzeba wziąć 

pod uwagę Szanowni Państwo, żeby to nie był teren zacieniony gdzieś, żeby tam nie było 

drzew, ponieważ lampa solarna ma to do siebie, że musi mieć po prostu dostęp słońca, bo 

jeżeli nie ma tego dostępu słońca, to ona będzie niewydajna i zwyczajnie po prostu nie będzie 

świeciła, ponieważ akumulator się nie naładuje. Ona musi mieć bezpośredni dostęp do słońca. 

Dokładnie, zimą one też tracą swoją wydajność i świecą trochę krócej, ale świecą. Ja zdaję 

sobie sprawę, że tam nikt nie chodzi po całych nocach. To chodzi o ten okres czasu taki 



wieczorny, kiedy chodzimy gdzieś tam, przemieszczamy się. Także proszę o złożenie takich 

wniosków do Pana Kołodziejczyka. Będziemy składać kolejny wniosek, jeżeli pojawią się 

takie możliwości, oczywiście weźmiemy to pod uwagę tak. 

 

Sołtys Gracjanowa Kazimierz Puta: Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pani Jolanta Radzimirska. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska:  Panie Burmistrzu, 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, koledzy, Przewodniczący, Sołtysi, to że 

powiedziałam na początku że budynek o którym mówił Pan Burmistrz przy ulicy Wolskiej 

jest w strefie zabytkowej, nie miałam tutaj złych intencji i też jestem za tym, żeby to 

zabezpieczyć. Niemniej jednak rozebranie tego budynku przypuszczam i zezwolenia 

trwałyby, tak jak do tej pory tam budynek przy skrzyżowaniu Krzyżowa - Wolska, 

zezwolenia i to kiedy został rozebrany trwało to prawie 7 lat, więc myślę, że lepszym 

rozwiązaniem byłoby obniżenie ceny tego budynku i sprzedanie go, aniżeli bawienie się i 

wyjazdy do konserwatora i składanie różnych pism i czekanie na zezwolenie. Druga sprawa, 

która nurtuje wszystkich mieszkańców, nie tylko Mogielnicy, ale pewnie i gminy, to jest 

sprawa targowiska. Targowisko jest bardzo dużym obszarem i sprzedający zajmują teren pasa 

ruchu przy wjeździe tam, gdzie teraz jest budynek ten żydowski, czy jak, po prawej stronie. 

Chodzą tam dzieci do szkoły, wjeżdżają samochody. Tutaj jest niebezpieczne. Moja prośba 

też o to, żeby rozważyć możliwość przesunięcia tych straganów z pasa ruchu, bo oni są w 

pasie ruchu. Zarówno przy wjeździe od 728, jak i wjazd do szkoły. Zlikwidować tamte 

miejsca handlu, przesunąć, bo jest gdzie to przesunąć. Gdzie będą samochody. Samochody i 

tak wjeżdżają, ale i tak wjeżdżają i wyjeżdżają. Tylko jeszcze jest kwestia tego rodzaju, że 

właśnie tutaj jest duży ruch pieszych przy tych stanowiskach i dlatego jest niebezpiecznie. 

Mnie też pan wlazł prosto pod samochód. Tak, ale to trzeba jakoś zorganizować. Ja tylko 

zgłaszam sprawę, która jest, myślę pilna. Druga sprawa, to jest sprawa tutaj naszego 

ryneczku. Z rynku zrobił się jeden wielki parking. Zostawiają ludzie samochody jadąc do 

Kamisu, do Ferrero. Te samochody stoją po 10 godzin. Ludzie podjeżdżają do banku, nie 

mają gdzie zaparkować. Podjeżdżają do mojego baru, nie mają gdzie zaparkować. 

Podjeżdżają do Urzędu, nie mają gdzie zaparkować. Uważam, że tutaj powinniśmy zrobić 

strefę parkowania nie dłużej niż godzinę. Tym bardziej, że oprócz wtorku i piątku, gdzie jest 

zajęty do godziny 12, mamy wielkie parkingi, z których można korzystać. To jest druga 

sprawa. Trzecia sprawa Rada Społeczna SP ZOZ. Wymienił Pan tutaj, Panie Burmistrzu 

osoby, które powinny być powołane. Wcześniej były to też osoby spośród mieszkańców 

miasta. Nie byli to tylko radni, ale były to osoby spośród mieszkańców gminy. I teraz mam 

też do Pana w związku z Radą Społeczną SP ZOZ pytanie. Poprzedni Burmistrz 

rekomendował moją osobę na delegaturę z ramienia Wojewody, do Rady Społecznej SP 

ZOZ-u. Dzwonił do mnie z zapytaniem, czy wyrażam zgodę. Zgodę wyraziłam. Nominacja 

albo przyszła, albo rekomendacja została cofnięta. Chciałabym się tego dowiedzieć. Jeżeli 

Pan może to sprawdzić. Kolejna sprawa, która bulwersuje wszystkich mieszkańców, nie 

wszyscy chcą o tym powiedzieć, a ja to powiem. BIP, tak jak sam Pan powiedział, działa, nie 

działa, więcej nie działa, jak działa. Odbywały się w ostatnich czasach konkursy, rekrutacje 

na stanowiska dyrektorów szkół, na stanowiska w Urzędzie Miasta i chodzą głosy, że iście 

rodzinna atmosfera w Urzędzie, ale duszna od nepotyzmu. Czy dałoby się, czy jest 

możliwość, ponowić konkursy, ponowić rekrutacje na stanowiska, które zostały w ostatnim 

czasie objęte przez osoby, które składały aplikacje, bo BIP nie działał. Mogę powiedzieć 

jedno. Sama osobiście dzwoniłam, bo wiedziałam, że Pani Basia Karpińska będzie odchodziła 

na emeryturę. Na to stanowisko była zainteresowana moja kuzynka. Chciała złożyć CV i 



chciała aplikować na to stanowisko. Nie doczekała się informacji na stronie BIP-u, bo BIP nie 

działał. Stanowisko już jest obsadzone. Kolejna sprawa, jakiej chciałabym się dowiedzieć, to 

kto pełni w tej chwili obowiązki Dyrektora w Michałowicach, bo nie mogę znaleźć nigdzie tej 

informacji. Ale to jest osoba pełniąca obowiązki, czy powołana? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Jest osoba pełniąca obowiązki, ponieważ nikt na konkurs się nie 

zgłosił, została powołana dyrektor pełniąca obowiązki. Z tego co mi wiadomo, ta osoba 

będzie, może pełnić te obowiązki gdzieś do lutego przyszłego roku, bo na taki okres może 

organ po prostu wydać takie pozwolenie i w międzyczasie należało będzie ogłosić konkurs na 

wybór dyrektora. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska:  Ok, dziękuję bardzo 

za tą odpowiedź. 

  

   Burmistrz Robert Lipiec: Jeszcze Pani kontynuuje tak, bo chciałbym się odnieść. Tak czy 

nie, bo... 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: A może Pan się 

odniesie, a ja sobie w dodatkach odnajdę. Proszę. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Pani Jolu, jeżeli chodzi o targowisko, pas ruchu, no faktycznie te 

stragany tam zawsze stały, one nie stoją w pasie drogowym, tylko stoją poza pasem 

drogowym. Przejazd co prawda tam jest, samochody jeżdżą faktycznie, no tak to jest podczas 

targu i zawsze tak było i gdzie by ten targ nie był, to te samochody będą się przemieszać. 

Tym bardziej, że rodzice tam też faktycznie, tak jak Pani twierdzi, te dzieci dowożą do szkoły 

i chociaż sugestia była taka, żeby w dni targowe parkować od drugiej strony, bo tam też został 

zrealizowany parking swojego czasu. I tam też można zaparkować. Niemniej jednak wiecie 

Państwo, to też wymaga takiego zrozumienia z obydwu stron tak naprawdę. No bo mamy ten 

targ, mamy tych rodziców z dziećmi, no takie mamy otoczenie, taki mamy region. I myślę, że 

tutaj nie ma co się doszukiwać jakiejś, a sytuacje newralgiczne zawsze się zdarzają. Trzeba po 

prostu zwyczajnie uważać i tyle. Oczywiście jest to temat do omówienia. Być może 

znajdziemy jakieś ciekawe rozwiązanie tej sytuacji. Oczywiście tu trzeba dyskutować na ten 

temat. No ale to myślę, że to nie jest jakaś tam sytuacja taka, że to zagrożenie jakieś jest 

ogromne, że tu trzeba od razu interweniować i wyrzucać tych ludzi, bo oni tam też wiele lat 

handlują i też pewnie będzie to niezadowolenie z ich strony, że gdzieś tam przenosimy w inne 

miejsce. Szanowna Pani, jeżeli chodzi o Biuletyn Informacji Publicznej, no to nie mogę 

powiedzieć, że nie działa. Nie funkcjonuje faktycznie tak jak powinien może funkcjonować 

na wszystkich przeglądarkach. Aczkolwiek to nie jest tak, że on nie działa non stop, bo to są 

zdarzenia takie doraźne. Mówię tu o wszystkich przeglądarkach, bo generalnie cały czas ten 

BIP funkcjonuje. Ja też korzystam z tej strony non stop. Ostatnio Pani Przewodnicząca też 

korzystała. No działa, no działa ten BIP. Zdarzają się sytuacje, ale to nie jest tak, że on 

załóżmy dwa dni, czy tam trzy dni nie działa. No nie ma takich sytuacji. Poza tym, jeżeli 

chodzi o ogłoszenia konkursów, te konkursy ogłoszenia wynikają z pewnych procedur. Jeżeli 

schodzi pracownik z Urzędu, ja muszę zabezpieczyć pracownika na kolejny etap, żeby ta 

praca miała ciągłość, więc konkursy się ogłasza. To nie jest tak, że ja sobie wymyślę konkurs 

i sobie ogłaszam. A poza tym oprócz informacji w Biuletynie Informacji Publicznej, też są 

ogłoszenia wywieszone na tablicach ogłoszeń. Jeżeli ktoś, a poza tym, jeżeli ktoś jest 

zainteresowany pracą w Urzędzie, to przecież zawsze może złożyć aplikację do sekretariatu. I 

te aplikacje są po prostu przeglądane przez pracowników, jeżeli jest taka potrzeba, jest 

telefonowane do osoby, że jest konkurs, niech złoży aplikację załóżmy tak swoją na 



konkursie. Ale to nie jest tak, jak Pani mówi, że totalnie nigdzie tego po prostu nie widać, że 

te ogłoszenia są chowane, że komuś jest nieumożliwiona, nie wiem, możliwość złożenia 

swojej aplikacji jako do pracy w urzędzie. No to się, to jest niemożliwe, to w ogóle nie ma 

miejsca. Poza tym oprócz Biuletynu Informacji Publicznej, jest zakładka praca na stronie 

internetowej i tam też te ogłoszenia są. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Panie Burmistrzu, ja 

się zgadzam, te ogłoszenia są, te ogłoszenia widnieją, te ogłoszenia ktoś wstawia, tylko że ich 

nikt nie widzi. No tak i proszę się nie śmiać, bo w tej chwili to... 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Absolutnie, ja się nie śmieję, tylko chce Pani wytłumaczyć jedną 

rzecz, że jeżeli ja szukam pracy... 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Panie Burmistrzu, 

wejdę w Panu w słowo. Właśnie kuzynka szukała pracy, była zainteresowana, dzwoniła, 

pytała ogłoszenia o konkursie, na to stanowisko nie widziała. W Urzędzie też dostała 

odpowiedź, że na razie nie ma. Jak ja mam to zrozumieć? 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: No wie Pani, ja też mogę powiedzieć, że do mnie przyszła 

kuzynka i powiedziała, że nie ma ogłoszenia w Urzędzie i w tym momencie, kiedy ona 

dzwoniła tego ogłoszenia nie było, bo faktycznie mogło go nie być. Ja nie wiem, ale jeżeli ja 

szukam pracy, to ja szukam pracy, to ja chodzę, patrzę, przeglądam oferty. No Pani Olu, no 

nikt z Urzędu nie będzie wydzwaniał po poszczególnych osobach w gminie i pytał czy nie 

chce przypadkiem pracować. 

 

  Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Panie Burmistrzu, ja 

nie jestem wrogo nastawiona do Pana, tylko chcę, żeby Pan zwrócił uwagę na to, że jednak te 

ogłoszenia nie zawsze widnieją. To znaczy, one są publikowane, ale nie zawsze mamy do 

nich dostęp. Ale skończmy dyskusję, bo tak jak sam Pan powiedział, na różnych 

przeglądarkach nie każdy do każdej przeglądarki ma dostęp. Umie, potrafi albo nie umie. No 

to proszę. Tutaj jest moja prośba w imieniu mieszkańców, bo to nie jest tylko moje zdanie, bo 

ja nie mam zamiaru aplikować. Tylko takie jest zdanie mieszkańców. Nie widzą i 

podejrzewają tutaj takie jakieś kumoterstwo. I to jest zdanie mieszkańców. Powtarzam raz 

jeszcze i powtarzam mówię to też do Państwa radnych, żebyście wzięli to pod uwagę. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Dziękuję Pani Jolu za uwagę. Oczywiście, jak najbardziej to, co 

mogę Pani obiecać, oczywiście wezmę to pod uwagę Pani uwagi. Jest to Pani pierwszą osobą, 

która do mnie mówi w ten sposób i o tych sytuacjach. Dlatego też zdziwiłem się, że takie 

sytuacje mają miejsce, chociaż twierdzę, że nie ma takiej możliwości, żeby te ogłoszenia nie 

widniały w Biuletynie Informacji Publicznej, i żeby nie można było do nich dotrzeć. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: A jednak. Panie 

burmistrzu jeżeli... Tak, one widnieją one widnieją. To teraz odpaliłaś. Ale proszę Państwa, 

czy spotkaliście się... Chcę żebyście wy się tutaj wypowiedzieli radni. Czy spotkaliście się z 

tym, że chcieliście otrzymać jakąś, dojść do jakiejś informacji na BIP i BIP nie działał. Tak. 

No więc to nie jest tylko mój problem, Panie Burmistrzu, tylko ja o tego typu problemach nie 

boję się mówić otwarcie. 

 

   Radny Adam Stępniak: Jak najbardziej popieram, trzeba o wszystkim mówić, bardzo 

otwarcie i jak najwięcej. 



   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska:  Co prawda tracę 

czasami na tym, bo nawet pracownicy Urzędu, którzy do tej pory przed wyborami korzystali z 

usług mojego baru, raptem przestali korzystać. Nie wiem, czy to zakaz, czy to lojalność. 

 

Radny Adam Stępniak:  Dietę zmienili Jola. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Być może. 

 

   Radny Adam Stępniak: Ja miałbym propozycję, czy dobrym zwyczajem byłoby zapraszać 

naszych radnych powiatowych na sesję. No może nie zawsze przyjadą, ale byłoby miło 

jakbyśmy jakieś informacje od nich tutaj otrzymywali. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Jeżeli Państwo macie takie potrzeby, to oczywiście informacje 

możemy też wysyłać radnym powiatowym, chociaż. Tak, jak najbardziej tak. Ja będąc 

radnym powiatowym, oczywiście odczuwałem czasami potrzebę być, jeżeli trzeba było 

załatwić pewne sprawy dla mieszkańców, bądź też poinformować o pewnych rzeczach, które 

są realizowane z ramienia Powiatu, to bez zaproszenia również przybywałem na sesję, 

przybywałem na sesję i byłem, uczestniczyłem. Aczkolwiek jak najbardziej informacyjnie 

możemy tutaj w Biurze Rady przekazywać informacje z Biura Rady dla radnych 

powiatowych o terminach sesji. Jak najbardziej tak. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Jeszcze tylko 

odnośnie tej Targownicy. Panie Burmistrzu, chyba nie do końca się zrozumieliśmy. Mnie nie 

chodzi o to, że wjeżdżają tam samochody czy wyjeżdżają, bo to jest normalne, że będą 

wjeżdżały te samochody. Mnie chodzi o to, żeby zmniejszyć ruch pieszych na tej drodze 

wjazdowej. Bo oprócz tego, bo tam, tak jak Pan mówi, są stoiska na poboczu, ale piesi chodzą 

po drodze. Zgadza się? A gdybyśmy przenieśli, myślę, że to nie jest problem, przenieść te 4-5 

straganów troszkę dalej. I wtedy tych pieszych nie mamy w drodze ruchu. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec:  Pani Jolu, oczywiście to nie jest problem, tak jak możemy 

spróbować podjąć... Ale prosilibyśmy o ciszę, dobrze. Możemy spróbować podjąć się 

przeniesienia tych stoisk, tylko że ta droga niestety jest taką drogą, którą piesi wchodzą, 

zarówno... Bo wie Pani, że są dwie drogi i najczęściej to jest ta droga tutaj właśnie wjazdowa, 

ponieważ mieszkańcy zostawiają swoje pojazdy na parkingu przy Topazie i przechodzą przez 

pasy, no i wchodzą tą drogą. A jak my możemy teraz im zamknąć drogę, żeby nie wchodzili 

tamtędy. To nie da rady. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Ale Panie 

Burmistrzu, oni wejdą i przejdą, a tutaj dochodzą do straganów, zatrzymują się. Często 

zatrzymują się też, żeby sobie po prostu pogadać. Jeżeli Państwo uważacie, że ja nie mam 

racji, no to niech to zostanie tak jak jest. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Nie no, Szanowni Państwo, decyzja, znaczy propozycja padła, 

radni jak podejmą decyzję, że trzeba stragany przenieść, to myślę, że Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Komunalnej stragany przeniesie. Także jest kolejny temat na komisję. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Śmieszne bardzo. A 

odnośnie... 



   Burmistrz Robert Lipiec: Pani Jolu, przepraszam najmocniej, bo widzę, że Pani ma jakiś do 

mnie, nie wiem, uraz. Ja w żadnym wypadku się z Pani nie śmieję, tylko po prostu mówię, w 

jaki sposób możemy tą sprawę rozwiązać. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Uśmiechając się. 

Dobra. Mam nadzieję, że się Pan do mnie uśmiecha. A proszę mi powiedzieć... 

 

Burmistrz Robert Lipiec:  W żadnym stopniu nie jestem do Pani... 

  

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska:  Może tutaj nie sam 

Pan Burmistrz, a jak myślicie Państwo o ograniczeniu parkowania w rynku? 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Może ja zabiorę głos odnośnie parkowania w rynku. 

Uważam, że to jest naprawdę poważny problem. Ani do banku, ani do sklepu, ani do Urzędu. 

No mamy problem. Parkometr. Moja propozycja i ktoś kto postawi na 10 godzin to wyłoży 

znaczą kwotę pieniędzy i wtedy przestanie stawiać. Temat będzie rozwiązany. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Słuchajcie, Szanowni Państwo, oczywiście ja jestem jak 

najbardziej za... Ale Szanowni Państwo, prosilibyśmy, żeby mówiła jedna osoba, bo wtedy 

naprawdę łatwiej nam będzie rozmawiać i zrozumieć i dojść do wspólnego konsensusu. 

Oczywiście pomysł jest jak najbardziej trafny i dobry, tylko pytanie Szanowni Państwo, w 

jaki sposób chcecie Państwo wyegzekwować ewentualnie niepłacących za ten parkometr? Bo 

Straży Miejskiej póki co nie ma. Policja się tym nie zajmuje. Czy może któryś z Państwa 

radnych będzie chciał egzekwować. Nie sądzę ja też nie. Znaczy nie to już tak abstrahując 

prawda. No pewne rzeczy są, no trzeba też przemyśleć. Parkometr oczywiście jest dobry 

pomysł, tylko nie mamy organu, który mógłby egzekwować te płatności. Jeżeli ktoś 

przyjedzie postawi nie zapłaci, to co mu zrobimy. Nie zrobimy mu nic. Można ewentualnie 

ustawić znak załóżmy, że tam do godziny tak, no to też jest takie, no właśnie. Znaczy jeżeli 

sprawa, tutaj możemy na przykład zgłosić to na Policję. Jeżeli widzimy, jeżeli ktoś widzi, że 

samochód stoi długo tak, no to możemy zgłosić i wtedy jest niby podgląd monitoringu, że 

może to Policja zweryfikować ile ten samochód stoi. Ale no powiem tak jeszcze drugą 

sprawę. No niestety tutaj na tym parkingu przed Urzędem stają też pracownicy Urzędu. Przed 

bankiem stają pracownicy banku, okolicznych sklepów, bo nie mają gdzie stanąć. No niestety, 

my też parking tutaj koło Urzędu mamy, prawda Pani Olu, mały i się nie mieszczą wszystkie 

samochody, dlatego część osób zajmuje parking przed Urzędem. No nie, no ja sobie zdaję z 

tego sprawę i ja ten problem powiem Państwu szczerze też widziałem i też rozmawiałem. 

Nawet też padł pomysł z mojej strony, że parkometr i dlatego teraz tak dyskutujemy nie, że 

nie mamy jak wyegzekwować tego parkometru tak naprawdę, ale faktycznie ja widzę ten 

problem. 

 

Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: No fajnie i myślę, że 

jak widzimy wszyscy ten problem, to w końcu dojdzie do rozwiązania. I tutaj jeszcze mam 

prośbę do Państwa radnych. Nie wiem, czy to prywata czy nie, ale jak będziecie wybierać 

osoby do składu Rady Społecznej SP ZOZ, chciałabym, żebyście rekomendowali moją osobę, 

bo przypuszczam, że rekomendacja do Pana Wojewody została cofnięta. Pracowałam w tej 

komisji, wiem ,jak to działa i chciałabym w tej komisji dalej pracować. Widzę problemy w 

naszym Ośrodku Zdrowia, często wiem, albo może podpowiem, albo w jakiś sposób pomogę 

w rozwiązaniu problemów. Ja nie mówię, bo tutaj tak jak Adaś powiedział, ortopeda, 

kardiolog, te sprawy to nie są takie proste, ponieważ musimy mieć aparaturę i tak dalej. Ale 

na przykład jest program 40+. Nasz ośrodek nie bierze w nim udziału. Jest program 



Profilaktyka 50+. Nasz ośrodek nie bierze w tym udziału. A to są rzeczy, kwestia tylko 

podpisania kontraktów. Ale to można, Panie Burmistrzu. Więc tutaj moja prośba, jeżeli 

będziecie Państwo wybierali, ja chciałabym brać czynny udział, chciałabym być w składzie 

tej komisji.  

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Dziękuję. Proszę Pani Marzena Stępień. 

 

   Radna Marzena Stępień: A propos tego, co powiedziała Pani Jola, chciałam tylko 

powiedzieć, bo nie wiem, czy Państwo wiedzą, ale w zeszłym roku, pod koniec roku doszło 

do wypadku właśnie na wjeździe na targ, gdzie została rozjechana starsza osoba. Sprawa 

toczy się w sądzie do dnia dzisiejszego, więc uważam, że to, co Pani Jola powiedziała, ma 

rację bytu i trzeba się tym zająć, chociażby udostępnić bezpieczny wjazd na teren Targowicy. 

Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę bardzo, Pan Mirosław Krawczyk. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk:  Ja tylko chciałem się odnieść do tych samochodów właśnie, 

które stoją. Pytam się, to są nasi mieszkańcy i jadą do pracy, tam pracują i co mają z tymi 

samochodami zrobić? Postawić ich przy lesie czy gdzieś? Pytam się, tylko tyle. Bo to są nasi 

mieszkańcy, to są nasi ludzie, kurczę, jak ich wziąć teraz, zakaz im nie wolno? 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska:  Ale parking w Panie 

Mirosławie przy Targowicy jest monitorowany i tam jest samochód bezpieczny. 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Ja wiem, był taki czas, że i ja tam stawiałem, bo nie miałem 

gdzie. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska:   Ale dojść 100 czy 

200 metrów, to uważam, nie jest problem. A myśmy się nauczyli, że najlepiej to byśmy 

wjechali do sklepu samochodem. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: Tak, ale Topaz jakby nam zabronił, też byśmy nie mogli tam 

stawiać, bo tylko klienci by stawiali. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Ale mamy 

Targowicę, mamy taki plac, tam jest parę hektarów wybetonowanych. Jaki jest problem? 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: Życzę każdemu, żeby sobie postawił przy Targowicy w wolny 

dzień ten samochód na całą noc. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Ja bardzo proszę na udzielenie głosu, bo wytwarza się 

dosyć burzliwa dyskusja i niedokładnie słyszymy wszystko, więc jak tak jest wszystko 

uporządkowane, to łatwiej odbieramy informacje. 

 

Burmistrz Robert Lipiec: Ja chciałem się tylko dlatego mówię, że problem jest, to nie jest taki 

prosty zero jedynkowy, że tak czy tak. No zawsze Szanowni Państwo, zarówno po jednej, jak 

i po drugiej stronie znajdą się osoby niezadowolone. Ale oczywiście trzeba próbować zrobić z 

tym porządek, uporządkować ten temat, spróbować coś zrobić, żeby było lepiej. No po to 

tutaj jesteśmy tak naprawdę. Aczkolwiek trzeba liczyć z tym, że nie zawsze ta druga część 

osób będzie zadowolona z tego tytułu. Tyle. 



 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Tak jest, proszę Państwa, myślę, że dyskusja już 

zakończona. Zamykam proszę Państwa III Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. Dziękuję 

bardzo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował   Sekretarz obrad    Przewodnicząca obrad 

Grzegorz Frasoński  Sławomir Baran   Ewa Ścisłowska 


